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KOMISJA POLITYKI REGIONALNEJ                          

I PROMOCJI MIASTA  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 
BRM.0012.34.2023.JB 

EOD: 31197/2023/W 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Polityki Regionalnej i Promocji Miasta 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 15 czerwca 2023 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 36 min 32 sek.) 
 

 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Raport o stanie Miasta za 2022 rok – opinia w zakresie pracy Komisji. 
4. Współpraca Miasta z Akademią Nauk Stosowanych w Elblągu. 

5. Stan realizacji inwestycji Porta Mare. 
6. Opiniowanie projektów uchwał w zakresie pracy Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 

 
 

Ad. 1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
(czas trwania nagrania od 01 min 16 sek. do 01 min 20 sek.)   
 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak w związku z brakiem uwag przystąpił do realizacji porządku.  
 

 
Ad. 2. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 01 min 20 sek. do 01 min 26 sek.)   
 
Przewodniczący Komisji Marek Pruszak poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono.  

 
 

Ad. 3. Raport o stanie Miasta za 2022 rok – opinia w zakresie pracy Komisji.  
(czas trwania nagrania od 01 min 27 sek. do 03 min 51 sek.)   
 

Głos zabrał Sekretarz Miasta Artur Zieliński. 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 4 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Miasta za 2022 rok - opinia w zakresie 
pracy Komisji. 
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Ad. 4. Współpraca Miasta z Akademią Nauk Stosowanych w Elblągu. 
(czas trwania nagrania od 03 min 52 sek. do 1 h 01 min 59 sek.) 
 

Głos zabrał Rektor Akademii Nauk Stosowanych w Elblągu Jarosław Niedojadło. 
 

Głos zabrała Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka. 

 
Głos zabrał Dyrektor Elbląskiego Parku Technologicznego Arkadiusz Kosecki. 

 
Głos zabrał Dyrektor Departamentu Promocji i Turystyki Piotr Kowal. 

 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak  

• Dyrektor Departamentu Promocji i Turystyki Piotr Kowal  

• Radna Monika Dwojakowska 

• Prorektor ds. Kształcenia ANS w Elblągu Jerzy Buriak 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Prorektor ds. Kształcenia ANS w Elblągu Jerzy Buriak 

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Radny Cezary Balbuza 

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Radny Cezary Balbuza 

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Radny Cezary Balbuza 

• Radna Halina Sałata 

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Radna Halina Sałata 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak  

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak  

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak  

• Rektor ANS w Elblągu Jarosław Niedojadło 
 

Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zamknął dyskusję. 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą współpracy Miasta  
z Akademią Nauk Stosowanych w Elblągu. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 
 

Ad. 5. Stan realizacji inwestycji Porta Mare. 
(czas trwania nagrania 1 h 02 min 00 sek. do 1 h 27 min 24 sek.) 
 
Głos zabrał Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Marek Pruszak. 
 

Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak przedstawił informację w formie 
prezentacji. 
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Przewodniczący Komisji Marek Pruszak otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak 

• Radny Rafał Traks 

• Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak 

• Radny Marek Osik 

• Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak 

• Radny Marek Osik 

• Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

• Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

• Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

• Prezes Zarządu Fabryka-Porta Mare Sp. z o.o. Maciej Wojtczak 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą stanu realizacji 

inwestycji Porta Mare. 
 

 
Ad. 6. Opiniowanie projektów uchwał w zakresie pracy Komisji. 

(czas trwania nagrania 1 h 27 min 25 sek. do 1 h 27 min 29 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Marek Pruszak poinformował, że Komisja nie ma uchwał do opiniowania. 
 
 
Ad. 7. Sprawy bieżące. 
(czas trwania nagrania 1 h 27 min 30 sek. do 1 h 33 min 48 sek.) 
 

1) Przewodniczący Komisji Marek Pruszak poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji  
w dniu 21 września 2023 r.  

 
2) Radny Marek Osik poruszył temat dodania do planu pracy Komisji tematu dotyczącego działalności 

Stowarzyszenia Historyczno-Poszukiwawczego „DENAR”. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

• Radny Rafał Traks (brak zapisu dźwiękowego) 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

• Radny Marek Osik (brak zapisu dźwiękowego) 

• Przewodniczący Komisji Marek Pruszak 

 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Marek Pruszak zakończył 

posiedzenie.  
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Polityki Regionalnej i Promocji Miasta stanowi załącznik  
do protokołu.  
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 

                                        Przewodniczący Komisji 
 

                                                 

         Marek Pruszak 
Protokół sporządziła 
 
 Justyna Bieszczad 


